



Protokoll Styremöte LP1 LV7

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:01
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Inga
- v.** Veckans grej – Avsaknad av båtfan

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Mycket upp och ner ibland går plugget bra ibland mindre bra, känner sig bipolär

Hanna: Mår bra plugget har dragit igång och känns okej, harmoni med tillvaron

Alex: Mår bra, ena kursen går bra andra är har han inte börjat med

Martin: Mår bra, känns som mycket på alla fronter hade önskat fler timmar på dygnet

Leon: Svårt att vakna på morgonen, men mår bra orkar bara inte upp

Gustav: Kommit igång med plugget, ena kursen okej andra sådär, rätt okej med arbetet

Tage: Mår bra känns skönt att komma igång med tentamensplugget

3. Meddelanden



Från bØf, ta upp till nästa års aspning att hålla alla bokningar så folk hinner planera sina aspningar. Ta upp och diskutera om detta skall genomföras, tanke att ta upp detta på ett ordföranderåd.

4. Post

5. Mötesrapporter

Alex, AuBt – klar med alla arbetsgrupper för MpBio, kommer leda arbetet med det nya MpBio programmet, snackades kandidaten för grundprogrammet.

Gustav, KU – snackades relationer mellan PA och sektionen, studentrösten, integration av mastersstudenter, alkoholkultur. FuM – snackades mycket båt (blev ingen båt..), om Gurra blir ”sjuk” kan en av oss gå på FuM.

Malin, Ernst & Karg – speakers week, två företag har hoppat av, försöker hitta . Hyrt CFFC till KARM, mentorskapsprogrammet går framåt

Hanna, Ordföranderåd – bästa någonsin! Mycket bra diskussioner. Möte med bØf – mår bättre, gruppen känns som de är på rätt spår, glada över att aspningen ska dra igång

Leon, Möte med KfKb6 – ger Hanna komplimanger för sitt arbete med ordföranderådet, trötta efter mottagningen,

Martin, Kassörsutbildning – väldigt uppskattat alla kommit igång med sin bokföring. Kassörsforum – snackades mycket om grunderna till alla nya kassörer. Man kan göra teknologäskningar för arrangemang – ska göras för mastersmottagnigen.

Tage,

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla,

Gustav, KU och FuM

Malin, KARM, kollat på hur avtalen skall uppdateras med Ordförande i Karg

Hanna, Börjat med riktlinjer för överlämningar



Tage, protokoll skötsel, hemsidan och möte med Nollekollen
Alex, Matlabstugorna över, utvärdering av dessa. Sn möte imorgon med hela gruppen, AuBt
Martin, Kassörsutbildning/Bokföringskväll och Kassörsforum
Leon, Bokat möte med alla och haft möte med KfKb6

7. Val av representation

Inga

8. Beslut – Inkomna aspaffischer

- i. *Styrelsen beslutar att godkänna KfKb6 aspaffischer med modifiering*
- ii. *Styrelsen beslutar att godkänna bØf aspaffischer med viss modifiering*
- iii. *Styrelsen beslutar att godkänna KfKb6 aspschema*
- iv. *Styrelsen beslutar att godkänna bØf aspschema*

9. Diskussion – Studentrösten

Sker i Lv 2 och 3 i Lp2, vi får önska datum till KL. Gustav blir ytterstansvarig för arbetet. Vi siktar på onsdag 9/11 eller 16/11 kommer stå i Kemifoajén och utanför Gastown/Spritköket.

10. Diskussion – Vår aspning

Aspmiddag onsdag i Lv1 2/11, Vp Workshop kombinerat med sökmys tisdag 21/11, Våffelätartävling, Martin tar ansvar för det, möjligtvis 16/11. Gemensam tullekväll med Ernst och Sn möjligtvis fredag 11/11, bjud in pateter.

11. Övriga frågor

- i. Städning av korridoren – skall tydligen städas av oss, håll undan damm och smutts. Kom överens med kemistyret.
- ii. Datum för överlämning – Bordlägger punkten
- iii. Poly-styren – 9-11/12 vi intresse anmäler oss!



- iv. Behöver vi ha ett möte nästa vecka? – Nej alla får plugga!

12. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 14:34